

Title (en)

Device for limiting the rolling-up movement of a roller blind.

Title (de)

Einrichtung zur Begrenzung der Aufwickelbewegung eines Rolladens.

Title (fr)

Dispositif pour limiter l'enroulement d'un volet roulant.

Publication

**EP 0212476 A2 19870304 (DE)**

Application

**EP 86110938 A 19860807**

Priority

DE 3529043 A 19850813

Abstract (en)

The lower connecting bar (21) of a roller blind (6) is equipped, for limiting its rolling-up movement, with two fittings (22) which are arranged on its end faces and project relative to an approximately U-shaped guide cross-section (12) of each lateral guide rail (7) of the roller blind (6) into a parallel guide space (13) via a lateral open connection (15) and which interact with a stop (28) arranged at the upper end of the guide space. <IMAGE>

Abstract (de)

Der untere Anschlußstab (21) eines Rolladens (6) ist zur Begrenzung von dessen Aufwickelbewegung mit zwei an seinen Stirnenden angeordneten Beschlägen (22) versehen, die in bezug auf einen etwa U-förmigen Führungsquerschnitt (12) jeder seitlichen Führungsschiene (7) des Rolladens (6) über eine seitliche offene Verbindung (15) in einen parallelen Führungsraum (13) vorstehen und mit einem an dessen oberem Ende angeordneten Anschlag (28) zusammenwirken.

IPC 1-7

**E06B 9/209; E06B 9/20**

IPC 8 full level

**E06B 9/58** (2006.01); **E06B 9/82** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E06B 9/58** (2013.01); **E06B 9/582** (2013.01); **E06B 9/82** (2013.01)

Cited by

US6021837A; AT406983B; EP0702126A1; ES2133025A1; FR2893347A1; US6095224A; EP0500059A3; WO0057017A1; WO9936657A3

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0212476 A2 19870304; EP 0212476 A3 19880113**; DE 3529043 A1 19870226; DE 3529043 C2 19881215

DOCDB simple family (application)

**EP 86110938 A 19860807**; DE 3529043 A 19850813